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A candid, wise, and warmly personal book in which Lewis explores the possibilities and
problems of the four basic kinds of human love- affection, friendship, erotic love, and
the love of God. Immensely worthwhile for its simplicity...a rare and memorable book
(Sydney J. Harris).
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絮絮叨叨的教条说教，您是St.
Paul吗。尤其Friendship看得我在火车上哈哈大笑。作者为文学作品中的亲密男性鸣冤
，先是说没有证据说他们是同性恋，又说kisses之类也不算证据，这些行为是因为在社
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会上尚不具普遍性而被建构成同性恋行为，却拒绝定义什么是同性恋，或根本拒绝承认

-----------------------------
我不太习惯C.S.Lewis的行文风格，语言太碎。但这依然是关于爱和信仰的一本不可多
得的好书，没有教条和令人乏味的dos and
don'ts，有很多spark，而且很理性地解释了为什么人的爱若不以神的爱为基础和终极
，就不可能自足与长久。

-----------------------------
The danger—That is the point: in love’s law. “In love,” we have our own “law,” a
religion of our own, our own god. He builds his own religion round the lovers. Lovers’
religion.

-----------------------------
[...]s seek for privacy. [...]s find this solitude about them, this barrier between them and
the herd, whether they want it or not.

-----------------------------
Even mundane life needs some Agape:-)

-----------------------------
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